
Argimon diu que de no ser per les vacunes Òestar�em tancats

com en la primera onadaÓ

El conseller es mostra preocupat per la Òtensi�Ó als centes de prim�ria i hi

afegeix: ÒNo obrirem m�s i el que no desitgem �s haver de tornar enrereÓ

Apunta que es treballa per Òref inarÓ el pla sectorial de lÕoci nocturn

El conseller de Salut, Josep Maria Argimon ACN.

El conseller de Salut, Josep Maria Argimon, ha af irmat aquest

divendres que, de no ser per la vacunaci�, amb les xifres actuals de

contagis Òestar�em tancats com en la primera onadaÓ de la

Covid-19, i ha expressat la seva preocupaci� per lÕafectaci� en la

Prim�ria i en lÕinfradiagn�stic dÕaltres malalties.

En una entrevista a Rac1, recollida per lÕag�ncia EFE, Argimon ha

adm�s aquest divendres que est� Òmolt preocupatÓ per la situaci�

epidemiol�gica, si b� ha destacat que de moment no es far� marxa

enrere en les restriccions, tot i que tampoc es relaxaran m�s.

ÒNo obrirem m�s, aqu� posem fre, i el que no desitgem �s haver de tornar enrereÓ, ha dit.

Argimon ha manifestat la seva preocupaci� per la Òtensi�Ó als centres de prim�ria, que tenen la c�rrega dÕhaver

de vacunar i ara se li afegeix la de diagnosticar molts casos de la Covid-19.

Una altra derivada �s el Òdrama ocultÓ de tota la resta de malalties que no sÕha pogut diagnosticar per la

pand�mia i que, amb lÕactual augment de contagis, aquestes deteccions es tornen a ÒfrenarÓ, i ha adver tit que

totes aquestes dol�ncies Òsor tiran en els propers mesosÓ.

Si b� la recta de contagis va a lÕal�a, la corba de defuncions i de malalts a les UCIÕs no creix, i ha augurat que

seguir� Òbastant planaÓ perqu� els infectats s�n majorit�riament de 20 a 30 anys, una franja en la que el risc de

complicaci� �s menor, tot i que no inexistent: Ò�s un virus punyeterÓ, ha avisat.

En declaracions a RAC1, ha dit, segons lÕag�ncia ACN, que sÕest� treballant per Òref inarÓ el pla sectorial que ha

perm�s lÕober tura de les discoteques i ha apuntat que ha de ser el propi sector el que sÕÓautoreguliÓ. Argimon ha

concretat que Salut no pot organitzar el dispositiu i que haur� de ser el propi sector el que ho faci. El test r�pid

sÕhauria de fer just abans dÕentrar, no dies abans, davant la capacitat infectiva de la variant Delta.

El conseller ha detallat tamb� que tenien calculat que feia falta que un 52% de la poblaci� a par tir de 16 anys

tingu�s la pauta completa per comen�ar a doblegar la variant Delta. Amb el nou escenari per� ha reconegut que

aquest percentatge sÕhaur� de recalcular i ha adm�s que hauria dÕestar al voltant del 60%. La previsi� �s que

aquesta variant suposi el 90% de les infeccions a Europa a f inals dÕagost.

En aquest sentit, ha insistit que la immunitat de grup sÕassoliria a f inals dÕestiu i ha esperat que la tardor Òcomenci

a ser normalÓ. Ha afegit tamb� que, tot i la situaci� actual, aquest estiu ser� millor que el de lÕany passat.



Sobre el fet que els diagnosticats amb un test dÕant�gens no poden descarregar-se el cer tif icat digital europeu

per viatjar, ha recordat que qui �s estat membre �s Espanya i per aix� li estan demanant que pressioni per

modif icar-ho. El conseller ha dit que el fet que es demani una PCR �s un requisit europeu i lÕha considerat

ÒsorprenentÓ perqu� els TA sÕhan estat fent arreu dÕEuropa.

En una l�nia similar, ha assegurat no entendre perqu� no sÕacaba de tirar endavant la possibilitat que les

farm�cies venguin aquests tests r�pids, m�s quan existeix un decret que ha estat ja en exposici� p�blica.

Argimon ha reiterat que aix� tamb� �s compet�ncia de lÕEstat.

P�blic als estadisPer �ltim, el conseller ha garantit que hi haur� p�blic als estadis quan comencin les lligues

professionals al setembre. Ha afegit per� que encara no es pot saber en quin percentatge es permetr�.
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